
Rondvraag Tessa van Wijnen (GL) in Commissie Landelijk Gebied 
 

1. Is het mogelijke een gebiedsproces op te starten in het Ilperveld? Dat is een relatief klein 
gebied, waar nu de komende tijd veel kansen zijn om meters te maken.  We hoeven daar 
geen trekker te zijn, maar het is wel belangrijk dat we aangesloten zijn. 

2. Op diverse plekken worden kavels in natuurgebieden te koop aangeboden waarbij de 
suggestie wordt gewekt dat dit mogelijkheden biedt om te bouwen in het groen. Dit jaagt 
TBO's en de misleidde eigenaren van die kavels op kosten door oa rechtszaken die daaruit 
volgen. Heeft GS dit in beeld en is GS bereid om te kijken of hier wat aan gedaan kan 
worden?     

 


